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Referatsaker SOK 20.11.12

1) Foreldrekontaktgruppa ved Skibotn skole: Angående svømmeundervisning i Storfjord
2) Kunnskapsdepartementet: Forskrift om rammeplan for barnehagelæreutdanning
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Tiltak som et ledd i arbeidet med rekruttering og omdømmebygging -
behandling i styre for oppvekst og kultur

Henvisning til lovverk:
Ingen

Vedlegg
1 Plan for tiltak rekruttering og omdømmebygging

Rådmannens innstilling

Saken legges fram uten innstilling.

Saksopplysninger

Et av aktivitetsmålene for omdømmeprosjektet er at tiltakene skal øke bolyst og boglede og 
stimulere til entreprenørskap og gründerutvikling. Hovedaktivitet 3 Unge i Nord-Troms dreier 
deg om å finne ut mer om hvordan unge identifiserer seg med regionen, og hvordan de ønsker at 
Nord-Troms skal framstå for å gi et inntrykk som bidrar til et godt omdømme. Dette skal 
konkretiseres i hva som skal til for å øke bolyst og entreprenørskap – at man vil slå seg ned her 
og ser muligheter for å skape noe sjøl.

Etter jul i år blei det gjennomført til sammen seks dialogseminar – ett i hver kommune – der 
målgruppa var utvalgte elever i 10.klasse, på videregående skole og unge, voksne tilbakeflyttere.
Målet var å finne mer ut om hva unge mener om hjemplassen sin, hva de tenker om fremtidig 
karrierevalg, hvilke utfordringer hjemkommunen har for å holde på ungdom/ få unge voksne til 
å flytte tilbake etter endt utdanning, identifiserer de seg med regionen, bruker de betegnelsen 
Nord-Troms osv.



Materialet fra dialogseminarene er nå bearbeidet av omdømmeprosjektet, og resultatene på de 
områdene omdømmeprosjektet ikke alene kan følge opp er sendt over til kommunene for videre 
diskusjon og oppfølging i politiske fora. 

De etterspurte og foreslåtte tiltakene (se vedlegg) fordeler seg på kategoriene barnehageplasser, 
arbeidsplasser/rekruttering, boliger, tomter, saksbehandlingstid, kommunikasjon med 
innbyggerne og mobilitet. Det legges opp til at fagutvalgene først og fremst drøfter de tiltakene 
som særlig berører deres ansvarsområder, og kommer med sine innspill, før videre behandling i 
Formannskapet/Kommunestyret. Andre innspill kan selvsagt også drøftes.

Vurdering

Barnehageplasser
Storfjord kommune har allerede imøtekommet dette tiltaket. Kommunen har full 
barnehagedekning. Det kjøres hovedopptak, men ut over dette kan det søkes fortløpende til den 
enkelte barnehage. Det tildeles da plass så langt det er ledig. Det har kommet positive 
tilbakemeldinger på dette fra innflyttere, og kommunen erfarer sjelden at mangel på 
barnehageplass skaper problemer for folk som ønsker å etablere seg i kommunen. Det anses som 
viktig å opprettholde denne situasjonen.

Kommunikasjon med innbyggere
 Etablering av vertskapsfunksjon er et forslag som kan danne grunnlaget for drøfting i 

utvalget. Dette er ikke en funksjon kommunen har. Målet er at tilflyttere skal få et sted å 
henvende seg for å få informasjon om "alt".

 Bruken av kommunens nettside er også et område der Storfjord kommune har 
forbedringspotensial. Nettsida er relativt velfungerende, men ikke alle tjenester benytter 
den aktivt. Alle etater, inkludert oppvekst- og kulturetaten, har potensial på oppdatering 
av fast info.

 Kommunen har nettopp oppretta ei egen side på Facebook, og har dermed imøtekommet 
dette forslaget allerede. Svarrutiner, ressursgruppe o.l spørsmål er under arbeid.

 Informasjon til innbyggere gjennom å kjøpe ei annonseside i Framtid i Nord anses som 
et dårligere tiltak enn Mangfolderen, og anbefales ikke. Mangfolderen går ut til alle 
husstander i kommunen.

På bakgrunn av disse drøftingene er det laga et utkast til innspill fra Styre for oppvekst og kultur 
til den videre behandlinga. 

Styre for oppvekst og kultur ber om at de foreslåtte tiltakene fra omdømmeprosjektet følges opp 
på følgende vis:

 Full barnehagedekning og rutiner for fortløpende tildeling av eventuelt ledige plasser 
utenom hovedopptak opprettholdes. Det er viktig for tilflyttinga av unge familier til 
kommunen at manglende barnehageplass ikke blir et hinder

 Det skal utredes hvordan en vertskapsfunksjon kan fungere best mulig innenfor rammene 
av dagens organisasjon, slik at potensielle innflyttere opplever å få rask og god 
informasjon om forhold knytta til etablering i kommunen.

 God informasjon om de kommunale tjenestene er en viktig del av kommunens oppgaver. 
Oppvekst- og kulturetaten skal fortløpende legge ut relevante nyheter og informasjon fra 
alle sine avdelinger på kommunens nettsider. Det skal etableres faste rutiner for 
gjennomgang og oppdatering av fast informasjon om tjenestene minimum to ganger per 
år. Informasjon skal være lett å finne, og skrevet på et klart og enkelt språk.



Det legges opp til ei drøfting av innspillet i utvalget, som skal munne ut i et endelig vedtak.



PLAN FOR TILTAK SOM ET LEDD I REKRUTTERING OG OMDØMMEBYGGING

Prosjektet ønsker en tilbakemelding fra kommunen ved årssiftet på om man gjør noe med de foreslåtte tiltakene eller ikke (*egen kolonne for dette).

Utfordring Status Forslag til tiltak Mål for tiltak Ansvar

Kostnad 
kommunen

Hva gjør 
kommunen*

Barnehageplasser Det trengs til en hver tid nok 

barnehageplasser slik at potensielle 

tilflyttere er sikker på at de får 

barnehageplass når de flytter. 

Dersom småbarnsfamilier er den 

ønskede målgruppa er tilgjengelige 

barnehageplasser avgjørende.

Full barnehagedekning. 

Barnehage inntak hele/ 

flere ganger i året.

Tilrettelagt for 

barnefamilier.

Kommunen Varierer

Arbeidsplasser/ 

rekruttering

Sikre 

etableringsveiledning til 

potensielle nyetablerere.

Tilbud om 

etablererveiledning for 

nyetablerere.

Kommunene/ 

Halti NH/ 

næringslivet

Ansatte på 

næring, avtale 

med Halti eller 

andre om 

veiledning.

Jobbe med etablering av 

stedsuavhengige 

arbeidsplasser der dette 

ikke er gjort.

Enklere for flere å "ta 

med seg en jobb de 

allerede har" eller 

etablere egne 

arbeidsplasser.

Kommunene/ 

Halti NH/ 

næringslivet

Eks. fra 

Kvænangen -

næringshage,       

utredningsfase 

ca 350.000,-, 

mulig 

delfinansiering 

sammen med 

andre.

Rekruttering gjennom 

arbeidslivsdagen på UiT 

til høsten

Profilere muligheter for 

potensielle tilbake- og 

tilflyttere.

Halti NH og 

kommunene

5000-10000 

årlig/ kommune

Under dialogseminarene uttrykte 

deltakere bekymring for 

jobbsituasjonen fremover 

(nedskjæringer og 

karrieremuligheter). Som 

potensiell tilbakeflytter er det ofte 

jobb for to som er avgjørende for 

om man flytter tilbake eller ikke. 

Konkurransen om arbeidskraft 

øker. Nord-Troms må ruste seg for 

å sikre fremtidig rekruttering, men 

samtidig være pådriver for 

etablering av flere arbeidsplasser.



Jobbe med utfordringen i 

kommunal regi (gjerne i 

et samarbeid med lokale 

entreprenører og 

Husbanken). Etablere 

"ungbo",  

selveierleiligheter e.l.

Få etablert 

leilighetskompleks eller 

lignende.

Kommunen 

sammen med 

lokale 

utbyggere.

Varierer

Jobbe med utfordringen i 

kommunal regi (gjerne i 

et samarbeid med 

Husbanken). Etablere 

prøveboliger (egen 

satsing med suksess 

andre steder).

 Utrede muligheten for 

prøvebolig der tilflyttere 

får tilbud om å prøvebo 

en periode litt rimeligere 

enn tradisjonell utleie i 

kommunal regi. Kriterier 

for hvem som får 

prøvebo (eks. 

småbarnsfamilier).

Kommunen Varierer

Aktiv bruk av startlån. Gunstig lånefinansiering 

for private utbyggere.

Kommunen Varierer

Tomter Behovet for tomter anses som stort 

flere plasser. Flere uttrykker at det 

er en fordel dersom det 

tilrettelegges for flere tomter og at 

det er enklere å få til bygging "der 

man faktisk ønsker det" (spesielt i 

distriktet).

Kommunene bør se på 

hvor det er tomter 

tilgjengelige og om det 

er  mulig å imøtekomme 

private utbyggeres ønske 

om å bygge på de 

spesielle plassene de 

ønsker.

Ledige tomter og gjerne 

ytterligere tilrettelegging 

slik at utbygger kan få 

det der han/hun ønsker.

Kommunen Varierer

Saksbehandlingstid I enkelte kommuner oppfatter 

deltakerne på dialogseminar 

saksbehandlingstida som lang. 

Spesielt innen byggesaker. Noen 

plasser er dette en myte. Andre 

plasser en realitet.

Kommunene bør 

gjennomføre enkle 

brukerundersøkelser for 

å få avkreftet/ bekreftet 

om det er lang/ kort 

sakbehandlingtid.

Bevisstgjøre 

kommunene og brukerne 

på faktisk 

saksbehandlingtid.

Kommunen  ca. 50 000 årlig/ 

kommune

Behovet for midlertidige boliger 

anses som stort. Flere uttrykker at 

det vil være lettere å flytte til 

regionen dersom det eksisterer 

"midlertidige" boliger 

(selveierleiligheter, prøveboliger 

etc.). En slik boligpolitikk må 

komme som et tillegg til 

boligsosial handlingsplan. Les mer 

om prøvebolig: 

http://www.husbanken.no/boligeta

blering-i-distriktene/boliger-ma-til-

for-a-skape-vekst-region-midt/

Boliger



Etablering av 

vertskapsfunksjon i egen 

kommune. Delta i 

rekrutteringskampanjer i 

Omdømmeprosjektet og 

håndtering når prosjektet 

er avsluttet. 

Tilflyttere får et sted å 

henvende seg for å få 

informasjon om "alt".

Kommunen Kan inngå i 

eksisterende 

ressurs, eks. 

servicekontor.

Kommunens hjemmeside All info av betydning 

legges ut.

Kommunen Kan inngå i 

eksisterende 

ressurser. 

Opplæring på 

flere.

Kommunen egen side på 

facebook. Egen strategi 

er viktig.

Kommunene etablerer 

Facebook som en kanal 

for enkel 

informasjonsutveksling.

Kommunen Kan inngå i 

eksisterene 

ressurs.

Kjøpe ei side i lokal 

avisa der kommunen 

informerer om siste nytt, 

eks. Kåfjordnytt i FiN

Informasjon ut til 

innbyggere.

Kommunen kr. 7500,- eks. 

mva. per gang

Flyplassen i Sørkjosen 

må sikres og utbygges. 

Tilrettelegges bedre for 

arbeidspendling for 

offshore/ gruve Tromsø 

og Finnmark etc. 

Behovet bør utredes.

Utbygging for økt 

reiselivssatsing og bedre 

pendlerbetingelser.

Kommune/ 

fylket

Person- og 

næringstransporten på 

vei må utbedres.

Lettere å reise innad i 

regionen og ut av 

regionen.

Kommune/ 

fylket

Båtforbindelsene til 

regionen må holdes på 

samme nivå.

Lettere å reise innad i 

regionen og ut av 

regionen.

Kommune/ 

fylket

Det er viktig for innbyggerne og 

potensielle innbyggere at det er 

enkelt å reise til/fra regionen. 

Mobilitet

Informasjon fra kommunen til 

innbyggerne er ei utfordring. 

Kommunikasjon er utfordrende. 

Kommunene bør tilstrebe å 

informere ytterligere.

Kommunikasjon 

med innbyggerne



Bedre koordinering 

mellom offentlig 

transport i hele regionen.

Lettere å reise innad i 

regionen og ut av 

regionen.

Kommune/ 

fylket
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Rullering av kommunedelplan for fysisk aktivitet og folkehelse 2012 - 2015, 
prioritering av spillemiddelsøknader 2012

Henvisning til lovverk:
Bestemmelser om tilskudd til anlegg for idrett og fysisk aktivitet 2012
Et friskt og aktivt Storfjord! Kommunedelplan for fysisk aktivitet og folkehelse 2012-2015

Vedlegg
1 Prioritert handlingsprogram for anlegg 2012-2015
2 Behovsvurdering Skibotn skytesenter elektroniske skiver 100 m
3 Behovsvurdering Sledo turløype og bru
4 Behovsvurdering Brenna lysløype
5 Uttalelse fra Storfjord idrettsråd

Rådmannens innstilling

Innkomne spillemiddelsøknader for 2013 prioriteres slik:
 Rehabilitering og ordinære anlegg

1. Skibotn skytterlag: Skibotn skytebane elektroniske skiver 100 m
 Nærmiljøanlegg

1. Skibotn IL: Skibotn friluftsanlegg Sledo tursti og bru
2. Storfjord IL: Brenna lysløype

Saksopplysninger

Kommunedelplan for fysisk aktivitet og folkehelse Et friskt og aktivt Storfjord! danner 
grunnlaget for prioritering av spillemiddelsøknader fra Storfjord kommune, og skal rulleres 
årlig. 



Alle søknader om spillemidler leveres elektronisk på www.idrettsanlegg.no innen den 
kommunale fristen 1. oktober. Innkomne søknader må være ferdig behandla, godkjent, prioritert 
og videresendt fra kommunene og til Troms fylkeskommune innen 15. januar hvert år. 

Søknader kategoriseres i tre ulike kategorier (inkludert kulturbygg), og innen fristens utløp var 
det kommet inn tre søknader. To av søknadene er fornyede søknader, altså søknader som er 
fremmet tidligere men som ikke har fått tilskudd fordi andre søknader var prioritert foran. En av 
søknadene er ny. Følgende søknader er levert.

 Rehabilitering og ordinære anlegg
o Skibotn skytterlag: Skibotn skytebane elektroniske skiver 100m (fornyet)

 Nærmiljøanlegg
o Skibotn IL: Skibotn friluftsanlegg Sledo tursti og bru (fornyet)
o Storfjord IL: Brenna lysløype (ny)

 Lokale kulturbygg
o Ingen

Søkernes behovsvurdering er lagt ved for å gi innblikk i grunnlaget for å anleggsplanene. 

Idrettsrådets uttalelse om søknadene ligger vedlagt. Idrettsrådets prioritering avviker fra 
rådmannens innstilling.

Vurdering

De innkomne søknadene er gjennomgått, og det kan knyttes følgende kommentarer til dem:

Storfjord kommune: Hatteng skole flerbrukshall, nybygg og rehabilitering
Søknaden er en fornyet søknad, levert første gang til tildelingsrunden i 2008. Anlegget er per 
dags dato tatt med i den kommunale investeringsplanen (halve beløpet i 2011, resten i 2012), og 
disse midlene utgjør egenandelen. Spillemiddelandelen (kr. 5.000.000,-) er fordelt over to år i 
fylkeskommunal plan, der den er oppført med kr. 3.500.000,- i 2010 og kr. 1.500.000,- i 2011. 
Kultur- og kirkedepartementet fornyet 27. mars 2009 sin forhåndsgodkjenning av 
anleggsplanene, og denne gjelder nå for to nye år. Alle øvrige vedlegg oppfyller også kravene til 
dokumentasjon.

Skibotn skytterlag: Skibotn skytebane elektroniske skiver 100m
Søknaden er fornyet, levert første gang til tildelingsrunden i 2009. Da var den ikke godkjent 
grunnet manglende dokumentasjon på finansieringsplanen. Det blei foretatt ei justering av 
søknaden til søknadsrunden 2010, og siden da har alle vedlegg oppfylt kravene til 
dokumentasjon. Søknaden er godkjent.

Skibotn IL: Skibotn friluftsanlegg Sledo tursti og bru
Søknaden er en fornyet søknad, levert første gang til tildelingsrunden i 2012. Alle vedlegg 
oppfyller kravene til dokumentasjon. Søknaden er godkjent.

Storfjord IL: Brenna lysløype
Søknaden er en ny søknad, levert første gang til tildelingsrunden i 2013. Følgende vedlegg 
oppfyller ikke kravene til dokumentasjon: Kostnadsoverslag i korrekt skjema, dokumentasjon på 
finansieringsplan, tinglyst avtale med grunneier. Søknaden er på nåværende tidspunkt ikke 
godkjent, men det forventes at søkeren kan levere godkjente vedlegg innen oversendingsfristen 
15. januar.



De fornyede søknadene er altså godkjent av kommunen, mens den nye søknaden fremdeles er 
under behandling. Det er vanlig at ikke alle søknader har godkjent vedlegg ved første 
innlevering, og at det foregår en prosess i perioden 1. oktober – 15. januar. Alle søknader skal 
uansett prioriteres og oversendes til ferdigbehandling i fylkeskommunen hvert år.

Det anbefales at det ikke gjøres endringer i den prioriteringslista som ligger til grunn i 
kommunedelplanens kapittel 9, og de premissene som er vedtatt i kap 9.1. Det anbefales heller 
ikke at søknader som er fornyet over flere år skal prioriteres bak nye søknader. Det bør være 
forutsigbare rammevilkår for lag og foreninger som planlegger anleggsutbygging. På bakgrunn 
av dette vil rådmannen innstille på at søknadene fra Skibotn skytterlag og Skibotn IL prioriteres 
som nummer 1 i sine kategorier, og at søknaden fra Storfjord idrettslag prioriteres opp på 
handlingsprogrammet for nærmiljøanlegg til nummer 2. For ordens skyld presiseres det at 
Hatteng ballbinge og Flerbrukshall Hatteng skole ikke lengre har behov for prioritet, ettersom de 
er innvilget midler.
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Tabell 9.1: Prioritert handlingsprogram for anlegg 2012 - 2015. 

 Mindre kostnadskrevende nærmiljøanlegg  

Anlegg Utbygger 
Kostnad i 
1000 kr 

Finansiering 
Status 

SM EA KM 

1. Ski- og tyrløype Vestersia Vestre Storfjord lysløypelag 80 40 40   Ferdig planlagt 

2. Lysløype Steindalen Storeng Steindal Trim 70 - 70 - Ferdig planlagt 

3. Sandvolleyballbane Lindevollen Storfjord IL - - - - Ikke planlagt 

4. Nærmiljøkart, 6 ulike områder Ishavskysten friluftsråd 80 - - - Ikke planlagt 

5. Bru Langdalen – Borri Vestre Storfjord lysløypelag 80 40 20 20 Under planlegging 

6. Akebakke Lindevollen Storfjord IL - - - - Ikke planlagt 

7. O-kart Elvevoll Vestre Storfjord lysløypelag 80 40   40 Ferdig planlagt 

8. Lekeområde Lindevollen Storfjord IL - - - - Ikke planlagt 

 Nærmiljøanlegg  

Anlegg Utbygger 
Kostnad i 
1000 kr 

Finansiering 
Status 

SM EA KM 

1. Hatteng ballbinge Hatteng velforening 500 200 240 60 Ferdig planlagt 

2. Sledo turløype og bru Skibotn IL 250 125 75 50 Ferdig planlagt 

3. Lekeområde Furuslottet Storfjord kommune - - - - Ferdig planlagt 

4. Grillstue og badstu Steindalen Storeng Steindal Trim 150 75 55 20 Under planlegging 

5. Utstyrssentral/mobil kanobase Ishavskysten friluftsråd 110 - - 40 Ikke planlagt 

6. Treningsstudio Vestersiasenteret Vestre Storfjord lysløypelag 200 100 80 20 Under planlegging 

7. Lysløype Brenna (rehabilitering) Storfjord IL - - - - Under planlegging 

8. Singeltrack Skibotndalen Ishavskysten friluftsråd - - - - Under planlegging 

9. Tursti Steindalen (rehabilitering) Storeng Steindal Trim 200 100 30 70 Ikke planlagt 

10. Singeltrack Signaldalen – Kitda-
len 

Ishavskysten friluftsråd - - - - Ikke planlagt 

11. Klatrefelt Brennfjell Ishavskysten friluftsråd - - - - Ikke planlagt 

12. Fiskeplasser Ishavskysten friluftsråd - - - - Ikke planlagt 

13. Friluftsområdet Ishavskysten friluftsråd - - - - Ikke planlagt 

Tabellen fortsetter på neste side. 
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Tabell 9.1 forts.: Prioritert handlingsprogram for anlegg 2012 - 2015. 

 Rehabilitering og ordinære anlegg  

Anlegg Utbygger 
Kostnad i 
1000 kr 

Finansiering 
Status 

SM EA KM 

1. Flerbrukshall Hatteng skole Storfjord kommune 1 800 5 000 1 300 - Igangsatt 

2. Elektroniske skiver 100m Skibotn Skibotn skytterlag 855 350 416 89 Igangsatt 

3. Kunstgressbane Hatteng Storfjord kommune 4 200 1 750 2 450 - 
Under planleg-

ging 

4. Fiskeplasser Storfjord, tilrettelegging Ishavskysten friluftsråd - - - - 
Under planleg-

ging 

5. Kjøkken og sosiale rom Skibotnhal-
len 

Skibotnhallen AS 1 000 400 600 - Ikke planlagt 

6. Stang- og felthurtigbane Brenna 
(rehabilitering) 

Storfjord skytterlag 300 126 136 38 Ikke planlagt 

7. Gressbane Skibotn (rehabilitering) Skibotn IL - - - - Ikke planlagt 

8. Turkartpakke Storfjord Ishavskysten friluftsråd - - - - Ikke planlagt 

9. Styrketreningsrom Skibotnhallen Skibotnhallen AS 1 700 680 1 020   Ikke planlagt 

10. Feltskytebane Brenna Storfjord skytterlag 500 210 227 63 Ikke planlagt 

11. Lysløype Skibotn (rehabilitering) Skibotn IL - - - - Ikke planlagt 

12. Grusbane Skibotn (rehabilitering) Uavklart - - - - Ikke planlagt 

13. Friluftsområder, oppkjøp/leie Ishavskysten friluftsråd - - - - Ikke planlagt 

 Lokale kulturbygg 

Anlegg Utbygger 
Kostnad i 
1000 kr 

Finansiering 
Status 

TM EA KM 

1. Klubbhus Otertun Storfjord MCK 200 67 133 - Ferdig planlagt 

2. Treffområde Otertun Storfjord MCK 80 27 53 - Ferdig planlagt 

SM = spillemidler   EA = egenandel   KM = kommunale midler 
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Storfjord Idrettslag 
Anleggskomiteen
Kontaktperson: 
Steinar Dalheim Eriksen, leder
Telefon 405 54 035
e-post steinade@online.no

Behovsvurdering	oppgradering	lysløype	Hatteng	

16. oktober 2012

Storfjord IL har i dag rundt 150 medlemmer innen fotball, ski og volleyball. Laget har lang 
tradisjon med å tilby aldersbestemt fotball i serie. Storfjord IL har siden oppstart i 1946, 
ønsker for fremtiden fortsatt skape engasjement og fritidstilbud i kommunen forankret i 
grunnidealet, frivillighet. 

Å skape et trygt, sunt og interessant oppvekstmiljø for barn og unge er et viktig mål for 
tillitsapparatet. På denne måten skapes engasjement, tilhørighet og mestring gjennom sunne 
interesser, fysisk aktivitet og kroppsbeherskelse. Dette kan på kort og lang sikt motvirker det 
mange vil kalle uønsket adferd blant unge, gjennom positive erfaringer forankret i idealer, 
idrett og fellesskap.

Storfjord IL etablerte i 2009 egen skigruppe innmeldt i Norges Skiforbund.  Siden da har 
gruppa arrangert skirenn og skiaktiviteter for barn på Hatteng, Elvevoll og Steindalen. 

I 2012 blir det kjøpt inn en ny skuter og utstyr for å preparere løyper til en verdi på ca 210 000 
kroner. 

Storfjord IL har formelt tatt over ansvaret for drift og vedlikehold av lysløypa på Hatteng.  
Dette etter at avtalen med tidligere driver, Signaldalen IL og grunneier utgikk i september 
2012. Storfjord IL har driftet lys og betalt for strøm siden 2010, da tidligere driver ikke var 
aktiv og ikke bemidlet til dette.

Oppgradering av lysløypa

Vår erfaring med drifta av lysløypa har vist at traseen som i dag strekker seg fra Hattelia til 
skolen trenger en nødvendig oppgradering. Vi har store utfordringer med overflatevann og 
derav ising i store deler av løypa. Partier med issvuller og tette stikkrenner gjør det svært 
utfordrende å holde skispor gjennom vinteren. Dette skyldes i hovedsak at rør i stikkrenner er 
underdimensjonert og i dårlig forfatning. Vannsig fra øversiden og nærliggende bekker må 
dreneres hensiktsmessig for å bli kvitt problemet. Det er også behov for å planere ut og løfte 
løypa i enkelte områder. 

Endring av start lysløype ved skredvoll og grusbane ved Hatteng skole. Den nye 
skredvollen ved Hatteng skole vil etter det vi er informert om, berøre eksisterende løypetrase 
ned mot skolen. Vi ser det som ønskelig å endre avslutning ned mot skolen på en mer 
hensiktsmessig måte. I dag er nedkjøring bratt. Vi ønsker heller å endre nedkjøringen med en 
slak bakke som ender inn på grusbanen. Vi vil også lage en utgang til løypa på øvresiden av 
flerbrukshall og musikkbingen. Hensikten er å muliggjøre fotballbanen og flerbrukshallen 
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som stadion med en inngang og en utgang til løypa. Jf vedlagte kart. Dette krever en bru 
øverst på fotballbanen og en tilsvarende i nedre del samt maskinarbeid for opprettelse av ny 
trase.

Lyspunkt trase - Denne er etablert for mange år tilbake på dugnad av Signaldalen IL. 
Lysarmaturer har vi nettopp skiftet ut til standard som oppfyller dagens krav. Utfordringen 
ligger i at flere stolper består fortsatt av eldre trær som armatur er opphengt i. Disse må skiftes 
Vi anser disse etter hvert å utgjøre en risiko, all den tid flere av disse er tørket inn og står 
veldig nære traseen. 

Påfylling av masser i trase: Løypen ønskes å gjøres mer tilgjengelig for gåturer. Spesielt 
ønsker vi å tilrettelegge for at trase i barmarkssesong skal kunne benyttes av alle, inkludert 
bevegelseshemmede. Vi mener løypen egner seg spesielt til formålet da det er adkomst fra 
kjørevei både til Brenna og fra Hatteng skole. For at dette skal være mulig, må trase tørkes 
opp, og i vedlagte pristilbud er det lagt inn fjerning av stein, grusing og oppgradering mellom 
Brenna skytebane og skolen.  

Beliggenhet - Området ved skolen brukes i dag, i tillegg til fotball, til skolens aktiviteter. Ved 
å oppgradere løypen og endre trase, vil vi trekke skispor på utsiden og rundt forbalbanen, og 
ut i løypa igjen. Dette kan gi skispor like i nærhet av barne- og ungdomsskolen om vinteren. 
Skisporene skal kunne benyttes til skolens aktiviteter. Vi har også utstyr, og kan være 
behjelpelig med å preparere andre områder om skolen trenger dette.

Storfjord IL forventer en økning av aktivitet på en fremtidig og oppgradert lysløype som vil 
være enklere å styre inn i organiserte former gjennom idrettslagets frivillige organisasjon. 
Styret ønsker spesielt å legge til rette for at treningstilbud skal være et supplement til allerede 
etablert og uorganisert aktivitet på barnas egne premisser. Egentrening og tilgjengelige 
fasiliteter for dette er iht Norges Skiforbund en nøkkelfaktor for barn og unges sportslige 
utvikling og interesse.

Preparerte løyper vil være tilgjengelig vintersesong for fri idrettslig utfoldelse. Anlegget vil 
også være tilgjengelig for alle i umiddelbar nærhet av vei som også kan gi funksjonshemmede 
mulighet til å benytte traseen i de snøfrie periodene. 

Ringvirkninger - Storfjord IL har som mål å engasjere flest mulig barn og ungdom, også å 
inkludere foreldre og andre voksne med forankring i lokalsamfunnene i arbeidet rundt 
aktivitetstilbudene. 

Dette innebærer at svært mange barn og voksne fra ulike bygder veves sammen gjennom 
virksomheten knyttet til organisert aktivitet. Idrettslaget ser det som viktig å skape 
samhandling og samarbeid på tvers av bygdene, og organisert idrett har skapt nettverk. Disse 
nettverkene har igjen gitt ringvirkninger på andre områder, blant annet i form av samarbeid 
om kulturarrangementer. Storfjord IL har de senere år deltatt i organisering av Lavkarittet. Vi 
er i dialog om ytterligere og styrke samarbeid fremover. Slike fellesprosjekt mellom 
kommunens frivillige organisasjoner skaper mange nye muligheter, skaper samhold og sikrer 
kulturtilbud i kommunen. For mange barnefamilier og potensielle tilflyttere til kommunen er 
et bredt kulturtilbud innen idrett en avgjørende faktor ved etablering. Alt vi trenger er anlegg 
som tilfredsstiller brukernes forventninger. Vi mener dette prosjektet er et langt skritt i riktig 
retning.
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Vi har innhentet pristilbud på jobben (vedlagt). Vi har også privat grunneier for store deler av 
løypa med i planleggingen. Den er svært positiv til våre planer. Dette prosjektet innebærer en 
sårt tiltrengt oppgradering på ca 410 000 kroner inkl mva. Som et senere prosjekt ønsker vi 
skifte ut strømkabel i løypas lengde og flytte en del av lysstolpene mer hensiktsmessig. Dette 
vil vi igangsette etter å ha fått gjennomført denne høyst nødvendige oppgraderingen.

Hatteng 16.august 2012

Steinar Dalheim Eriksen

Leder anleggskomiteen

Storfjord IL



Storfjord idrettsråd

v/Odd-Arne Jensen

Vestre Åsen

9046 Oteren

E-post: odd.arne.'ensen bardu.kommune.no

Tlf.: 93 08 80 70 priv. 95 08 98 72 jobb. 04.11.12

Storfjord kommune

v/kulturkonsulent Maria Figenschau

9046 Oteren

E-post: ost storford.kommune.no

Uttalelse om spillemiddelsøknader 2013

Viser til brev fra Storfjord kommune ref. 2012/2851-10 ang uttalelse til spillemiddelsøknader 2013.

Storfjord idrettsråd gir følgende uttalelse til saken.

Nærmiljøanlegg





Anleggsenhet Søker Søkesum Totalsøknad Foreslått prioritering
Brenna lysløype Storfjord IL 410 000,- 200 000,- 1
Skibotn friluftsanlegg Skibotn IL 167 000,- 334 000,- 2
Sledo tursti og bru





Ordinære anlegg





Anleggsenhet Søker Søkesum Totalsøknad Foreslått prioritering
Skibotn skytesenter Skibotn skytterlag 521 000,- 1.240 000,- 1

Odd-Arne Jensen





Leder
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Saksbehandler:  Maria Figenschau

Dato:                 08.11.2012

Saksfremlegg

Utvalgssak Utvalgsnavn Møtedato
28/12 Storfjord Styret for oppvekst og kultur 20.11.2012

Klage - Avslag på søknad om støtte til Halloween-arrangement

Henvisning til lovverk:
Retningslinjer for tildeling av frie kulturmidler

Vedlegg
1 Søknad Halloween-arrangement
2 Klage

Rådmannens innstilling

Saken legges fram uten innstilling.

Saksopplysninger

9. klasse ved Hatteng skole arrangerte fredag 26. oktober halloweenfest for barn f.o.m. 1. klasse 
på barneskolen t.o.m. 1. klasse på videregående skole. I mangel av egnede lokaler på skolen, 
måtte arrangørene leie lokaler på Brenna skytterhus til en pris på kr 1.740,-. Overskuddet av 
arrangementet går til skoletur. Arrangøren søkte om tilskudd fra kommunen. Søknaden blei 
levert etterskuddsvis.

I det delegerte vedtaket blei det foretatt følgende vurdering:
Søknaden er vurdert i henhold til retningslinjene for frie kulturmidler. Lokale arrangementer for 
barn og unge er blant de prioriterte områdene. Imidlertid fastslår punkt 5c i reglene for 
søknadsprosedyrer at søknad om tilskudd til arrangementer o.l. må leveres før selve 
arrangementet avholdes. Søknaden må derfor avslås.

Vedtaket om avslag er påklaget med begrunnelse i at søker ikke var klar over at søknaden måtte 
være innsendt før selve arrangementet, og at man av praktiske hensyn valgte å vente med 
søknaden til fakturaen som dokumenterte kostnadene var klar. Det argumenteres også med at 
søknaden er sendt kun to virkedager etter arrangementet. 



Vurdering

I de tilfeller et utvalg har delegert myndighet til å fatte enkeltvedtak til rådmannen, som igjen 
har videredelegert til andre i administrasjonen, er likevel rådmannen eller det aktuelle utvalget 
underinstans ved klagebehandling. Ettersom Styre for oppvekst og kultur (SOK) har vedtatt 
retningslinjene for frie kulturmidler, legges saken fram her.

Dette er første gang Storfjord kommune har mottatt en søknad etterskuddsvis. Avslaget kan 
anses som strengt ettersom det er snakk om et relativt lite beløp, men administrasjonen har 
likevel valgt å forholde seg til de vedtatte retningslinjene ettersom liknende saker ikke har 
etablert noen annen praksis. Det er på generelt grunnlag søkers plikt å sette seg inn i de reglene 
som foreligger for ulike tilskuddsordninger.

Vurderinga av saken i SOK kan få betydning for øvrige saker i framtida.

Dersom SOK velger å opprettholde avslaget, videresendes saken til Klagenemda.

SOK kan også velge å gjøre et nytt vedtak i saken, ved å gjøre et begrunna unntak fra 
retningslinjene i denne saken, eller ved å gjøre et vedtak som åpner for at også andre søkere skal 
kunne søke om tilskudd etterskuddsvis. 



9. klasse Hatteng skole

V/Solveig Sommerseth

9046 Oteren

Storfjord kommune

Kullturkontoret

9046 Oteren

Søknad om støtte til halloween- arrangement

Fredag 26.10.2012 arrangerte 9. klasse en flott halloweenfest for barn fom. 1. klasse, barneskole

tom. 1 klasse på videregående. Ettersom flerbrukshallen ikke enda er klar til bruk, måtte klassen leie

lokale på Brenna av Storfjord skytterlag. Vedlagt følger utskrift av faktura som viser at husleie

m/strøm ble på kr 1740,-.

Overskudd fra arrangementet går til klassens skoletur i 10. klasse.

På vegne av 9. klasse søkes det om støtte til arrangementet. Vi håper på snarlig og positivt svar.

Evt. støtte bes overført direkte til klassens sparekonto: 4740.12.38332.

Med vennlig hilsen

Olkc oiNI\Nr£GitLA

Solveig Sommerseth

Kasserer for klassen
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Post Storfjord

Fra: Maria Figenschau

Sendt: 7. november 2012 17:02

Til: Post Storfjord

Emne: VS: Klage på vedtak om avslag støtte til Halloween-arrangement

Journalføres på sak 12/280.

Fra: Sommerseth, Solveig [mailto:Solveig.Sommerseth@nav.no]
Sendt: 7. november 2012 15:16
Til:  Maria Figenschau
Emne: Klage på vedtak om avslag støtte til Halloween-arrangement

Viser til vedtak av 02.11.2012 om avslag støtte til arrangement, begrunnet med at søknaden er satt fram for sent.

På vegne av 9. klasse ved Hatteng skole påklages vedtaket. Det må legges til grunn at søknaden er framsatt før

arrangementet, alternativt at søknad innkommet forholdsvis kort tid etter arrangement også skal behandles,

dersom årsak/begrunnelse for dette tilsier det.

Halloween-arrangement kan nå regnes som en tradisjon (ettersom det er arrangert flere ganger). Det er 10. klasse

som har ansvaret for arrangementet, men ettersom de ikke ønsket å arrangere det i år, tok 9. klasse på seg

ansvaret. Dette gjorde klassen på kort varsel, og en del av deres planlegging før selve festen, var at det skulle søkes

støtte til arrangementet. Oppdraget gikk til undertegnede som fungerer som kasserer for klassen.

Jeg var ikke klar over at søknaden måtte være innsendt før selve arrangementet, og valgte av praktiske hensyn å

vente med søknaden til fakturaen fra Skytterlaget var klar, jeg anså at det var et viktig dokument å legge ved

søknaden. Jeg sendte derfor søknaden inn 2. virkedag etter at arrangementet var avviklet. Det hører med at jeg

tillegg purret på fakturaen fra Skytterlaget, slik at søknad og oppgjør mv. kunne gjøres snarest mulig. Ettersom

søknaden er kommet så kort tid inn etter arrangementsdatoen, og årsaken til dette var at søknaden skulle være

komplett ved mottak hos dere, ber vi om at vedtaket omgjøres, og søknaden behandles på nytt.

Det er for øvrig første gang dette årskullet søker om støtte til arrangement fra kommunen. I denne klassen har vi

ikke vært kjent med muligheten til å søke støtte, før nå i år.

Håper på positivt svar.

Med vennlig hilsen

Solveig Sommerseth

Kasserer for årets 9. klasse

08.11.2012
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Driftstilskudd til idrettslag i Storfjord kommune 2012

Henvisning til lovverk:
Retningslinjer for tildeling av driftstilskudd over kulturbudsjettet i Storfjord kommune

Rådmannens innstilling

Storfjord kommune innvilger følgende driftstilskudd til idrettslag for 2012:

Idrettslag Tilskudd kr. Mottakers kontonr.
Skibotn IL kr 26.000,- 4785.07.17288
Skibotn motorsportklubb kr 1.000,- 4740.12.20263
Storfjord IL kr 14.000,- 4785.07.01578

Tilskuddene belastes budsjettpost 14709.250.380
Vedtaket kan påklages innen 3 uker i hht, forvaltningsloven § 27.

Saksopplysninger

Storfjord kommune har avsatt kr. 41.000.- på budsjettposten tilskudd til idrettslag for 2012. 
Midlene er kunngjort på kommunens nettside www.storfjord.kommune.no og ved direkte 
utsending av søknadsskjema og aktuell informasjon til lag og foreninger.

Ved fristens utløp er det kommet inn tre søknader. 

Skibotn IL
221 medlemmer. 97 under 19 år.
Formål: Å drive idrett organisert i NIF og i samsvar med forbundets basis-lovnorm for 
idrettslag. 
Aktiviteter: Sykkel, ski, fotball og trimaktiviteter. Deltakelse i serie og på ulike konkurranser i 
individuell idrett. Arrangør av Lavkarittet, Nordlysrittet og postkassetrim.

Skibotn motorsportklubb



68 medlemmer. 38 under 19 år.
Formål: Å drive motorsportaktiviteter for barn og ungdom, og holdningsskapende arbeid i 
forhold til trafikk og behandling av motorkjøretøy.
Aktiviteter: Utendørs og innendør trening, deltakelse og treningsløp og i NNM, løypemerking. 
Arrangør av dragrace.

Storfjord IL
157 medlemmer. 55 under 19 år.
Formål: Å organisere fysisk aktivitet etter retningslinjer gitt av Norges idrettsforbund, spesielt 
rettet mot barn og unge.
Aktiviteter: Fotball, ski og trimaktiviteter. Deltakelse i serie og på konkurranser i individuell 
idrett. Arrangør av Telenorkarusellen.

Vurdering

Det er gjort en gjennomgang av søknad, årsmelding og regnskap i forhold til kriteriene for 
tildeling av tilskudd. Retningslinjene har ingen nøkkel for turneringsdeltakelse, det er vurdert dit 
hen at dette kan sidestilles med seriespill. Også denne type deltakelse har en kostnad, og dette 
bør derfor tas inn ved neste revidering for å presisere for søkerne. Lag som er påmeldt i serie 
men som seinere har vært nødt til å trekke seg, og samarbeidslag, har fått innvilget poeng som 
for full deltakelse.

Sammenlikna med 2011 er det endringer i tilskuddsbeløpet. Disse endringene gjenspeiler 
imidlertid forskjellen i aktiviteten og mangfoldet mellom lagene.

Skibotn IL
Har en økning i antall medlemmer totalt, og i antall medlemmer under 19 år. Aktiviteten anses 
som høy, spesielt på individuelt nivå. Tilbudet er mangfoldig. Har sju godkjente undergrupper 
på til sammen fire ulike aktiviteter. 42 godkjente poeng for aktivitet.

Følgende endring er gjort:

 Aktivitetsstønad: 2 poeng lagt til for seriepåmeldt aldersbestemt lag (jfr. årsmelding), 1 
poeng lagt til for faste treninger for barn som ikke har deltatt i serie (oppført, men uten 
poeng). 6 poeng lagt til for turneringsdeltakelse (se generell kommentar). 1 poeng 
trukket for Erlingløpet (feilføring), til sammen fem poeng trukket for fem individuelle 
konkurranser (feiloppført med ett poeng for mye for antall deltakere). 

Skibotn motorsportklubb
Har en økning i antall medlemmer totalt, og i antall medlemmer under 19 år. Ordinær aktivitet. 
Har en godkjent undergruppe. 1 godkjente poeng for aktivitet.

 Aktivitetsstønad: Reduksjon på 1 poeng (kun en deltaker i NNM). 

Storfjord IL
Har en økning i antall medlemmer totalt, men en nedgang i antall medlemmer under 19 år. Har 
fem godkjente undergrupper på til sammen to ulike aktiviteter. 20 godkjente poeng for 
aktiviteter.

Følgende endringer er gjort:



 Grunnstønad: Reduksjon på 1 poeng for trimaktiviteter volleyball (ingen aktivitet i 2011 
jfr. årsmelding). 

 Aktivitetsstønad: 1 poeng lagt til for arrangør av Telenorkarusellen (oppført, men uten 
poeng). 1 poeng lagt til for damelag (jfr. årsmelding). 5 poeng lagt til for to individuelle 
konkurranser (jfr. årsmelding). Poeng for turneringsdeltakelse godkjent (se generell 
kommentar).

Gjennomgangen gir følgende fordeling:

Budsjett 2012 41000

Grunnstønad 1/4 10250

Aktivitetsmidler 3/4 30750

Ant. aktiviteter Akt.poeng

Skibotn IL 7 42

Skibotn motorsportklubb 1 1

Storfjord IL 5 20

13 63

Grunnstønad Akt.midler Sum Avrundet

Skibotn IL 5519,230769 20500 26019,2308 26000

Skibotn motorsportklubb 788,4615385 488,095238 1276,55678 1000

Storfjord IL 3942,307692 9761,90476 13704,2125 14000

10250 30750 41000 41000
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Driftstilskudd til skytterlag i Storfjord kommune 2012

Henvisning til lovverk:
Retningslinjer for tildeling av tilskudd over kulturbudsjettet i Storfjord kommune

Rådmannens innstilling

Storfjord kommune innvilger følgende driftstilskudd til skytterlag for 2012:

Skytterlag Tilskudd kr. Mottakers kontonr.
Skibotn skytterlag kr 4.000,- 4785.07.07851
Storfjord skytterlag kr 9.000,- 4785.07.05751

Tilskuddene belastes budsjettpost 14709.250.380.
Vedtaket kan påklages innen 3 uker, i hht Forvaltningsloven § 27.

Saksopplysninger

Storfjord kommune har avsatt kr. 13.000,- på budsjettposten tilskudd skytterlag for 2012.
Midlene er kunngjort i på kommunens nettside www.storfjord.kommune.no og ved direkte 
utsending av søknadsskjema og aktuell informasjon til skytterlagene.

Ved fristens utløp er det kommet inn to søknader:

Skibotn skytterlag
73 medlemmer. 12 medlemmer under 19 år.
Formål: Å fremme praktisk skyteferdighet innen det norske folk og derved dyktiggjøre for det 
norske forsvar (DFS).
Aktiviteter: Individuell deltakelse i landskytterstevnet og åpne stevner. Arrangør av 
Skibotntreffen.

Storfjord skytterlag



110 medlemmer. 23 medlemmer under 19 år. 
Formål: Aktiv opplæring om sikkerhet og bruk av våpen til konkurranse, trening og jakt.
Aktivitetsstønad: Oppgir 14 poenggivende aktiviteter samt en rekke deltakelser på stevner i 
Troms.

Vurdering

Det er gjort en gjennomgang av søknad, årsmelding og dokumentasjon i forhold til kriteriene for 
tildeling av tilskudd. Erfaringene med de nye retningslinjene viste allerede i 2011 at 
poengfordeling for deltakelse i individuelle konkurranser er svært tidkrevende og omfattende 
arbeid både for søker og saksbehandler. Retningslinjene på dette feltet bør derfor omarbeides 
med f.eks. en maksimalgrense for poeng i samråd med skytterlagene.

Skibotn skytterlag
Har en økning i antall medlemmer totalt, og i antall medlemmer under 19 år. Har 12 medlemmer 
under 19 år. 60 godkjente poeng for aktivitet. Høyt aktivitetsnivå på individuelt nivå, men basert 
på et fåtall medlemmer.

Storfjord skytterlag
Har en liten nedgang i antall medlemmer totalt, og i antall medlemmer under 19 år. Har 23 
medlemmer under 19 år. 114 godkjente poeng for aktivitet. Høyt aktivitetsnivå på individuelt
nivå.

Det er beregna poeng ut fra seniornøkkelen der alder ikke er spesifisert. Det er ikke gitt 
arrangementspoeng for faste aktiviteter, kun stevner og konkurranser.

Gjennomgangen gir følgende nøkkel:

Budsjett 2012 13000

Grunnstønad 1/4 3250

Aktivitetsmidler 3/4 9750

Ant. barn/unge Akt.poeng

Skibotn skytterlag 12 60

Storfjord skytterlag 23 114

35 174

Grunnstønad Akt.midler Sum Avrundet

Skibotn skytterlag 1114,285714 3362,06897 4476,35468 4000

Storfjord skytterlag 2135,714286 6387,93103 8523,64532 9000

3250 9750 13000 13000



Storfjord kommune Arkivsaknr: 2012/4576 -1

Arkiv: 223

Saksbehandler:  May-Tove Lilleng

Dato:                 09.11.2012

Saksfremlegg

Utvalgssak Utvalgsnavn Møtedato
31/12 Storfjord Styret for oppvekst og kultur 20.11.2012

Driftstilskudd til anlegg i Storfjord kommune 2012

Henvisning til lovverk:
Retningslinjer for tildeling av tilskudd over kulturbudsjettet i Storfjord kommune

Rådmannens innstilling

Storfjord kommune innvilger følgende driftstilskudd til anlegg for 2012:

Lag Tilskudd kr. Mottakers kontonr.
Storfjord IL kr 1.900,- 4785.07.01578
Skibotn IL kr 2.100,- 4785.07.17288
Skibotn motorsportklubb kr 300,- 4740.12.20263
Storfjord skytterlag kr 6.900,- 4785.07.05751
Skibotn skytterlag kr 2.000,- 4785.07.07851
Storeng Steindal Trim kr 3.200,- 4785.07.18675
Signaldalen bygdelag kr 2.800,- 4785.07.20076
Storfjord MC-klubb kr 1.000,- 4785.07.06987

Tilskuddene belastes budsjettpost 1.250.380.4726

Vedtaket kan påklages innen 3 uker, i hht Forvaltningsloven § 27.

Saksopplysninger

Storfjord kommune har avsatt kr 20.000,- på budsjettposten tilskudd til drift av anlegg for 2011. 
Midlene er kunngjort på kommunens nettside www.storfjord.kommune.no og ved direkte 
utsending av søknadsskjema og aktuell informasjon til lag og foreninger.



Ved fristens utløp var det kommet inn åtte søknader, som alle tilfredsstiller kravene med hensyn 
til utfylling av søknad og vedlagt dokumentasjon.

Til grunn for behandling av søknadene er det fra og med 2011 en ny nøkkel som presiserer 
hvilke utgifter som skal medregnes.

Storfjord IL
Melen stadion (gressbane, klubbhus, grusbane) og Brenna lysløype.

Skibotn IL
Skibotn lysløype, Skibotn grusbane, Skibotn gressbane, Skibotn ballbinge.
Leier i tillegg trenings- og kontorlokaler.

Skibotn motorcrossklubb
Skibotn crossbane

Storfjord skytterlag
Brenna skytesenter (100 m bane, 200 m bane, 15 m innendørs bane, felthurtigbane, stangskiver, 
leirduebane, løpende elg, skyttterhus)

Skibotn skytterlag
Skibotn skytesenter (100 m bane, 200 m bane, 15 m innendørs bane, løpende elg, leirduebane, 
skytterhus nytt, skytterhus gammelt)

Storeng Steindal Trim
Akselstua, Steindalshytta

Signaldalen bygdelag
Bygdehuset Brunes

Storfjord MC-klubb
Treffplass Borgen

Vurdering

Det er gjort en gjennomgang av søknader og regnskap i forhold til kriteriene for tildeling av 
tilskudd. Ei generell vurdering som blir åpenbar ved gjennomgang av regnskap til de enkelte lag 
er at kategoriene som er oppgitt i retningslinjene er for snevre. Drivstoff er ikke tatt med (f.eks. 
til tråkkemaskiner o.l.). I tillegg utgjør vedlikehold en vesentlig del av utgiftene til en forsvarlig 
forvaltning av anleggsverdiene. Heller ikke disse utgiftene er med. 

Et annet moment er at regnskapene er ført på en slik måte at det krever ei vesentlig omlegging 
eller merarbeid for lag og foreninger å skille ut de kostnadene som er tilskuddberettiget. Det er 
heller anbefalt at Storfjord kommune tilpasser seg den faktiske situasjonen i lag og foreninger 
og reviderer kriteriene tilsvarende. 

Leie av lokaler er et siste spørsmål som melder seg. Lag og foreninger som har utgifter til leie av 
anlegg framfor å selv eie, taper på dette slik dagens ordning er lagt opp. Ettersom tilrettelegging 
for aktivitet er formålet med driftstilskuddet anbefales det å ta hensyn til dette også.



For å sikre ei mest mulig lik behandling av lag og foreninger i 2012 er det tatt hensyn til 
momentene overfor i gjennomgangen. Endringer er kommentert i det følgende:

Storfjord IL
Ingen endringer, hadde selv ført opp vedlikeholdskostnader.

Skibotn IL
Drivstoffutgifter og leieutgifter anlegg tatt med i tillegg.

Skibotn motorcrossklubb
Hadde ikke ført opp kostnader. Regnskapet lagt til grunn.

Storfjord skytterlag
Regnefeil i totalsum retta opp.

Skibotn skytterlag
Ingen endringer.

Storeng Steindal Trim
Søkeren har lagt budsjett 2012 til grunn. Korrigert med grunnlag i regnskapet. Drifts- og 
vedlikeholdsutgifter tatt med.

Signaldalen bygdelag
Drifts- og vedlikeholdsutgifter tatt med.

Storfjord MC-klubb
Leie treffplass tatt med.

Gjennomgangen gir følgende nøkkel:

Budsjett 2012 20000

Utgifter Tilskudd Avrundet

Storfjord IL 49221 1908,29736 1900

Skibotn IL 53135 2060,04307 2100

Skibotn motorsportklubb 6744 261,464769 300

Storfjord skytterlag 177048 6864,14804 6900

Skibotn skytterlag 51059 1979,55659 2000

Storeng Steindal Trim 81566 3162,31247 3200

Signaldalen bygdelag 72445 2808,69145 2800

Storfjord MC-klubb 24645 955,486243 1000

Nøkkeltall 515863 20000 20200

Avrunding til nærmeste 100 kroner gir et overforbruk på kr 200,- som anses som bagatellmessig 
og kan ses i sammenheng med mindreforbruk for driftstilskudd til voksenopplæring.



Storfjord kommune Arkivsaknr: 2012/4577 -1

Arkiv: 223

Saksbehandler:  Maria Figenschau

Dato:                 08.11.2012

Saksfremlegg

Utvalgssak Utvalgsnavn Møtedato
32/12 Storfjord Styret for oppvekst og kultur 20.11.2012

Driftstilskudd til voksenopplæring i Storfjord kommune 2012

Henvisning til lovverk:
Retningslinjer for tildeling av driftstilskudd over kulturbudsjettet i Storfjord kommune

Rådmannens innstilling

Søknaden fra Skibotn motorsportklubb avslås på bakgrunn av manglende dokumentasjon.

Saksopplysninger

Storfjord kommune har avsatt kr 3.000,- på budsjettposten tilskudd til voksenopplæring for 
2011. Midlene er kunngjort på kommunens nettside www.storfjord.kommune.no og ved direkte 
utsending av søknadsskjema og aktuell informasjon til lag og foreninger.

Ved fristens utløp var det ikke kommet inn en søknad om driftstilskudd til voksenopplæring:

Skibotn motorsportklubb
Trener I-kurs (Tromsø), 1 deltaker, kr. 2.700,-.

Vurdering

Søkeren har ikke lagt ved kvittering for kursavgift. Denne er etterspurt, men dessverre ikke 
mottatt. Kurset er heller ikke dokumentert gjennom årsmelding eller regnskap. Dette er et krav i 
retningslinjene.

Dersom kurset hadde vært dokumentert ville det kunnet gitt et tilskudd på inntil 25 % av 
godkjent kostnad, i dette tilfellet kr 675,-.



Storfjord kommune Arkivsaknr: 2010/985 -13

Arkiv: 614

Saksbehandler:  Maria Figenschau

Dato:                 08.11.2012

Saksfremlegg

Utvalgssak Utvalgsnavn Møtedato
33/12 Storfjord Styret for oppvekst og kultur 20.11.2012

Utredning av felles fritidsklubb i Storfjord kommune

Henvisning til lovverk:
Ingen

Ref. 
Kommunestyresak 37/12 (09.05.2012)

Rådmannens innstilling

1. Det legges opp til drift av fritidsklubb i begge de tiltenkte lokalene.
2. Klubbens egen inntekter eller prosjektmidler kan brukes til felles storklubb.
3. Klubbdrifta evalueres fortløpende.

Saksopplysninger

I kommunestyresak 37/12 Ungdomsklubb i flerbrukshallen heter det i punkt 5:

Mulighetene for å ha én felles klubb i kommunen utredes innen utgangen av 2012. Ved 
en felles klubb vurderes skyssordning og kostnader knyttet til ordningen.
- Ungdommene skal involveres i denne prosessen.
- Utredningen legges fram for styre for oppvekst og kultur.

Storfjord kommune har to kommunale ungdomsklubber. De to klubbene rekrutterer sine brukere 
hovedsakelig fra hhv Skibotn skolekrets og Hatteng (og tidligere Elvevoll) skolekrets, men er 
åpen for brukere fra hele kommunen. Brukerne besøker sjelden andre enn sin egen klubb. 
Åpningstidene har stått uendret over mange år, og er mandager kl. 17 – 21, tirsdager kl.18 – 20 
(fysisk aktivitet) og annenhver fredag kl. 17 – 24, altså 6 timer og 13 timer annenhver uke. I 
tillegg arrangeres felles tur 1 – 2 ggr/år. Her deltar mange. Halve gymtilbudet og deler av 
helgetilbudet er avsatt til juniorklubb. Tilbudet følger skoleruta. For å gi et bilde av 
klubbtilbudet gis det et kort sammendrag av klubbtilbudet slik det har vært, slik det er per i dag, 
og slik det i henhold til vedtaket i sak 37/12 for øvrig ligger an til å bli i løpet av 2013. 



Før 2009
- Skibotn ungdomsklubb disponerer lokalene i kjelleren på Skibotn samfunnshus. 

Hatteng fritidsklubb disponerer lokalene i kjelleren på gamle Lyngenfjord hotell. 
- Det er tilsatt to klubbledere i til sammen 80 % stilling. 

Perioden 2009 – 2012
- Skibotn ungdomsklubb driver som før.
- Lokalene til Hatteng ungdomssklubb stenges på slutten av 2009 på grunn av 

vannskader, og hele bygget rives seinere. Det etableres midlertidige løsninger i den 
grad det lar seg gjøre av praktiske og økonomiske hensyn, med bruk av gymsalen på 
Hatteng til klubblokale i helger og buss til felles storklubb på Skibotn samfunnshus 
ved enkelte anledninger. Fra og med 2011 bevilger kommunestyret penger til 
busstransport en gang per uke, og dette øker antall brukere fra Hatteng skolekrets (12 
– 15 brukere høsten 2012).

- Det er tilsatt klubbleder ved Skibotn i 40 % stilling, mens stillinga som klubbleder 
Hatteng er helt eller delvis vakant store deler av perioden. Per i dag er stillinga 30 % 
(10 % vedtatt vakant.) 

- Ungdomsklubbene skifter navn til fritidsklubb, og innarbeider mer fysisk aktivitet i 
klubbtilbudet.

2013 –
- Skibotn fritidsklubb driver som før.
- Hatteng fritidsklubb kan benytte lokaler i fkerbrukshallen på Hatteng (kafé, gymsal 

og to kontorer).

Mulighetene for å ha en felles klubb er tatt opp i klubbråd ved Skibotn fritidsklubb, der alle 
brukerne samler hver mandag. Klubblederne er bedt om å komme med sine faglige innspill.

Vurdering

Ungdommens perspektiv
Brukerne som i dag kommer fra Hatteng til Skibotn med buss mener at de vil fortsette å være på 
Skibotn [forstås som sammenslått]. De begrunner dette med at de har fått et godt miljø og 
vennskap mellom ungdommene fra de to skolekretsene. Hvis klubben blir på Hatteng [forstås 
som delt], vil de ikke ha samme lyst å dra. Dette begrunner det med at det blir kjedelig fordi de 
først er på skolen i seks timer, og så skal de dra ut på ettermiddagen og treffe akkurat de samme 
ungdommene.

I en brukerundersøkelse knytta til fastsetting av dag for busstilbudet kommer det også andre 
ungdomsperspektiver fram. Her oppgir et lite mindretall at de ikke bruker klubben i dag, men at 
de vil begynne å bruke den når den kommer til Hatteng. Dette kan forstås som et innspill om at 
tilbudet er for langt unna, eventuelt at busstilbudet ikke er egnet for denne gruppa.

Klubbledernes perspektiv
For klubblederne er det flere faglige hensyn som veier for felles klubb. Det vil være ensomt å 
være alene klubbleder, og man vil miste en å diskutere med i det daglige. Utvidelse til mer 
fysisk aktivitet, samtidig som vil ivareta de ungdommene som foretrekker andre aktiviteter på 
fritida, gjør at man på Skibotn av og til har to lokaler å ivareta. Klubbleder skal være til stede for 
å legge til rette, observere og forebygge (f.eks. mobbing, vold og rus), og dette er utfordrende 
for én klubbleder alene. Spesielt i helger må man også av og til forlate lokalene for å gå på 
utsiden for å holde et øye med hva som skjer der. Den muligheten blir også begrenset hvis man 
blir alene.



Det økonomiske perspektivet
Busstransport en dag per uke i skoleåret koster om lag kr 90.000,-. Busstransport for annenhver 
helg beregnes til om lag 55.000,- (iberegnet økte kostnader for helg). Det er ikke beregnet 
kostnader for transport til tirsdagstilbudet. Totalt gir dette utgifter til transport på kr 145.000,-
per år.

Når det gjelder lokaler vil sammenslåing til én klubb kunne innebære et visst 
innsparingspotensiale. Ved felles klubb i Skibotn vil dette bli marginalt, ettersom lokalene i 
flerbrukshallen trolig likevel vil bli brukt hver dag med påfølgende utgifter til oppvarming, 
strøm og mindre vedlikehold. Ved felles klubb på Hatteng vil lokalen i samfunnshuskjelleren 
kunne stenges, og man sparer med det utgifter til oppvarming og renhold. Det siste dreier seg 
om ca kr 30.000,-. Dersom man ønsker en rullering mellom begge lokalene vil innsparingene 
her bli det halve. I tillegg kommer kostnader til hovedrenhold annethvert år kr 5.000,-.

Andre perspektiver
Vedtaket om utredning låser ikke utredninga om felles klubb til ett lokale. Det kan derfor tenkes 
tre ulike alternativer for felles klubb:

- Felles klubb Skibotn samfunnshus
- Felles klubb Hatteng flerbrukshall
- Felles klubb i begge lokaler (rullering)

Mange brukere krever større arealer, og lokalene på Skibotn kan bli for små dersom det er svært 
mange brukere til stede. Mange av spillaktivitetene (biljard, pingpong osv.) er plasskrevende. 
Lokalene på Hatteng er enda ikke utprøvd, så det er vanskelig å forutsi hvordan de vil fungere til 
klubbdrifta. Begge steder vil bruk av gymsal/hall avhjelpe dette problemet. I dagens situasjon 
anses ikke ombygging av lokaler som et sannsynlig alternativ, dette tas derfor ikke med som et 
element i vurderinga. Samtidig viser elevprognosene synkende elevtall, og dermed synkende 
antall potensielle brukere om noen år. Dette kan tale for ei sammenslåing, i alle fall på sikt.

Det vil ikke være fysisk plass til å gi et godt tilbud om fysisk aktivitet en gang per uke for hele 
brukergruppa i ett lokale. Dette anbefales det at man uansett holder delt.

Fritidsklubbene skal være et lavterskeltilbud som er tilgjengelig for alle ungdommer, uavhengig 
av den enkeltes og familiens ressurser. Per i dag er det kun avsatt midler til buss en gang per 
uka. En brukerundersøkelse har slått fast at man ønsker buss hver mandag. Dette innebærer at 
tilbudet hver tirsdag og annenhver helg er mindre tilgjengelig for brukerne fra Hatteng 
skolekrets. Busstransport er også mindre fleksibelt i den forstand at brukerne i mindre grad kan 
komme og gå slik de selv ønsker.

Som et alternativ til felles klubb kan det også vurderes tilrettelegging for storklubb f.eks. en 
gang per måned. På den måten ivaretas brukernes ønske om å treffes på tvers av skolekretsene, 
samtidig som kostnadene til transport reduseres kraftig, til om lag kr. 25.000,- per år. Utgiftene 
til oppvarming og renhold vil med ei slik løsning ikke reduseres.

Oppsummeringsvis legges det vekt på at det fra 2013 vil være tilrettelagt for klubblokaler både i 
Skibotn samfunnshus, og i Hatteng flerbrukshall. Økonomisk er det ikke tilstrekkelig å spare på 
sammenslåing av klubben, veid opp mot kostnadene for buss til hver klubbkveld. Inntil videre 
anbefales det derfor at man legger opp til klubbdrift i begge lokaler, men at det legges til rette 
for å bruke klubbens egne inntekter eller prosjektmidler til felles storklubb f.eks. en gang per 
måned. Klubbdrifta evalueres fortløpende.



Storfjord kommune Arkivsaknr: 2011/4269 -3

Arkiv:

Saksbehandler:  May-Tove Lilleng

Dato:                 03.01.2012

Saksfremlegg

Utvalgssak Utvalgsnavn Møtedato
4/12 Storfjord Styret for oppvekst og kultur 20.01.2012
12/12 Storfjord Styret for oppvekst og kultur 17.04.2012
34/12 Storfjord Styret for oppvekst og kultur 20.11.2012

Høringer i eksterne saker og fagområder Oppvekst og kultur

Henvisning til lovverk: ingen

Saksprotokoll i Storfjord Styret for oppvekst og kultur - 17.04.2012 

Behandling:

Saken ble lagt fram uten innstilling.

Forslag fra styret for oppvekst og kultur:
Saken utsettes.

Forslaget fra styret for oppvekst og kultur ble enstemmig vedtatt.

Vedtak:

Saken utsettes.

Saksprotokoll i Storfjord Styret for oppvekst og kultur - 20.01.2012 

Behandling:

Saken ble lagt fram uten innstilling.

Forslag fra Styret for oppvekst og kultur:
Saken utsettes.

Forslag fra Styret for oppvekst og kultur enstemmig vedtatt.



Vedtak:

Saken utsettes.

Rådmannens innstilling

Saksopplysninger

Oppvekst og kulturetaten omfatter saksområdene barnehager, grunnskoler, voksenopplæring, 
bibliotek, kulturskole og kultur. I tillegg er etablert praksis i kommunen at også saker innafor 
videregående opplæring og høyere opp i utdanningssystemet, ofte blir oversendt til etaten for 
videre saksbehandling. Dette medfører en rekke høringer fra direktorat, departementer, 
fylkeskommunen, Sametinget mm 

Vurdering

Høringene er ulike i form, innhold, grad av viktighet og ikke minst tidsfrister. SOK er det 
politiske styret for disse fagområdene og det er nødvendig at det drøftes hvordan SOK ønsker å 
involvere seg i og håndtere diverse høringer som kommer til Storfjord kommune innafor sitt 
område. I forrige periode oppnevnte SOK ett av medlemmene som leder at et underutvalg og 
som fikk tilsendt de høringene som var aktuelle. Erfaringene var at det ikke kom mange 
høringsinnspill. Formannskapet har også vært høringsinstans i saker for videregående opplæring 
og det kan være greit å gå opp noen grenseganger i hvilke type høringer som skal behandles av 
enten administrasjonen, de ulike politiske organer osv. Høringer kan også være å finne på 
referatsakslista, men siden det ikke er møter så ofte, så kan viktige høringsfrister være gått ut.

Eks på høringer som er pr. i dag:
(alle Kunnskapsdepartementet)

1. Fag- og timefordeling for elever som har samisk og finsk 2.språk. 
2. Om nye valgfag i grunnskolen
3. Lovendring vedr bruk av offentlige tilskudd og foreldrebetaling i private barnehager



Storfjord kommune Arkivsaknr: 2012/3912 -6

Arkiv: 145

Saksbehandler:  May-Tove Lilleng

Dato:                 07.11.2012

Saksfremlegg

Utvalgssak Utvalgsnavn Møtedato
35/12 Storfjord Styret for oppvekst og kultur 20.11.2012

Storfjord Formannskap

Budsjett - og økonomiplan 2013-2016

Henvisning til lovverk: økonomireglement Storfjord kommune pk. 2.2

Budsjettarbeidet er ikke kommet tilstrekkelig langt når disse sakspapirene sendes ut, men 
medlemmene i SOK vil få tilsendt relevante sakspapirer i papirformat og /eller på e-post i 
forkant av møtet.

Rådmannens innstilling

Rådmannen innstiller ikke, da det er Styre for Oppvekst og kultur som skal gi sine innspill til 
Formannskapet som er økonomiplanutvalg og innstiller til kommunestyret

FAKTISKE OPPLYSNINGER

I hht Storfjord kommunes økonomireglement pr. 2.2.1.2, skal fagstyrene, her: Styre for 
Oppvekst og kultur, gi sin uttalelse og behandle grunnlaget for budsjettet kap.1.2 innen 15.nov 
hvert år. Formannskapet har hatt første budsjettarbeidsmøte og har neste møte tirsdag 
13.november. Etter dette lager Rådmannen sitt budsjettforslag som Formannskapet behandler 
28.november.

VURDERING
Oppvekst og kultur har ei ramme på kr. 41 815 675 og i økonomiplanen for 2013 som ble 
vedtatt av kommunestyret i mai 2012, er foreløpig ramme for Oppvekst og kultur på kr. 41 
095 675. I løpet av 2012 er ikke kommunens økonomiske situasjon forbedret, så det er kun 
svømming som vil bli foreslått tatt inn som nytt tiltak for 2013 og som vi håper kan komme med 
slik at vår ramme blir på kr. 41 340 675

SOK vil få presentert budsjettet ”på vegg” gjennom budsjetteringsprogrammet ARENA, der 
også hver avdeling har skrevet inn sine kommentarer. 
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